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ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI, BOLZANOVA 1, 618 00 BRNO 

 

                                                         ZÁPIS 

3. zasedání Zastupitelstva městské části 

Brno-Černovice 
konaného dne 6. 3. 2023 od 18.00 hod. 

v Hostinci Slunečnice, Faměrovo náměstí 17, Brno 

 

Přítomni:                    Monika Dobiášová  

Mgr. et Mgr. Veronika Doubková, Ph.D   

Ing. arch. Veronika Hladíková  

Ing. Miroslav Jursa  

Ing. Ladislav Kotík  

Mgr. Šárka Korkešová 

Mgr. Miroslav Kubík 

Ing. Petr Lukeš, Ph.D. 

Mgr. Jakub Ostrý  

Antonín Pavlica 

Radmila Preslová  

Mgr. Jana Přikrylová  

   Bc. Petra Quittová 

David Rampula  

Tomáš Řezníček 

Mgr. Jitka Silárszká 

Lenka Sommernitzová 

Petr Šťasta 

Ing. Jolana Štumpová 

Ing. Mirka Wildmannová, Ph.D., MBA 

Bc. Silvie Sanža Zeinerová            

 

Přítomni za ÚMČ: Mgr. Zdeněk Opálka 

Ing. Pavla Těšíková 

   Bc. Ján Jirků 

                                   Radomír Křemeček 

                                   Ing. arch. Hana Kuberová 

                                   Mgr. Sabina Valová 

Romana Mlynářová 

     

Zapsala:  Romana Mlynářová  

 

Informace o hlasování je uváděna ve formátu pro/proti/zdržel se. 

 

1. Zahájení 

 

Starostka přivítala přítomné a konstatovala, že ZMČ Brno-Černovice je usnášeníschopné a je 

přítomno v 18,00 hodin 20 členů zastupitelstva. Pan Ing. Petr Lukeš, Ph.D. nahlásil malé 

zpoždění. V 18,05 hodin starostka zahájila 3. zasedání ZMČ Brno-Černovice a jmenovala 

zapisovatelkou paní Romanu Mlynářovou a sčitatele Radomíra Křemečka a 
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Ing. Pavlu Těšíkovou. Dále pak informovala přítomné, že ze zasedání je pořizován obrazový a 

zvukový záznam, který bude následně zveřejněn na webových stránkách městské části 

(www.brno-cernovice.cz). 

 

 

2.  Schválení ověřovatelů zápisu 

 

Starostka vyzvala k podání návrhů na tři ověřovatele zápisu z řad členů ZMČ  

Brno-Černovice. Navrženi byli Radmila Preslová, Mgr. et Mgr. Veronika Doubková, Ph.D a 

Mgr. Jana Přikrylová. Všichni navržení vyslovili s návrhy souhlas.      

Pan Ing. Petr Lukeš, Ph.D. příchod 18,05 hodin. 

 

Usnesení 2023/Z/03/02 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice schvaluje ověřovatele zápisu 3. zasedání ZMČ 

Brno-Černovice paní Radmilu Preslovou a paní Mgr. et Mgr. Veroniku Doubkovou, Ph.D a 

Mgr. Janu Přikrylovou. (2) 

H: 21/0/0 

 

3. Schválení programu 

 

Navržený program zasedání: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu 

4. Dotazy, podněty a připomínky občanů 

5. Kontrola úkolů (Mgr. Opálka) 

6. Zápis z 2 a 3. jednání Kontrolního výboru ZMČ Brno-Černovice (Antonín Pavlica) 

7. Poskytnutí dotací z rozpočtu městské části Brno-Černovice v roce 2023 (RMČČ) 

8. Prominutí úroku z prodlení dlužného nájemného k bytu č. 1 v domě Kneslova 125/10, 

Brno (RMČČ) 

9. Zřizovací listiny příspěvkových organizací (RMČČ) 

10. Návrh na dispozici s majetkem města – prodej pozemků p.č. 2409/3, p.č. 2409/2,  

 p.č. 2409/4, p.č. 2409/1, p.č. 2406, p.č. 2410 a p.č. 2411, vše v k.ú. Černovice     

 (RMČČ) 

11. Návrh na dispozici s majetkem města – směna spoluvlastnických podílů na pozemcích 

p.č. 100/5, p.č. 100/7, p.č. 100/9, p.č. 100/13, p.č. 101/4, p.č. 101/6, p.č. 102/8 – vše v 

k.ú. Brněnské Ivanovice a pozemku p.č. 667/1 v k.ú. Kohoutovice ve vlastnictví 

navrhovatele za pozemky p.č. 2406, p.č. 2409/2, p.č. 2409/3, p.č. 2410, p.č. 2411  

 a p.č. 2415/1 - vše v k.ú. Černovice ve vlastnictví statutárního města Brna (RMČČ) 

12. Vyjádření k využití předkupního práva ke stavbě na pozemku p.č. 1791 v k.ú. 

Černovice (RMČČ)  

13. Dotazy, podněty a připomínky členů ZMČČ 

14. Závěr 
 

 

 

 

Starostka vyzvala k případným návrhům na změnu nebo doplnění programu. Nebyl žádný 

návrh. 

 

 

http://www.brno-cernovice.cz/
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Usnesení 2023/Z/03/03 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 

s ustanovením § 94 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 

pozdějších předpisů, schvaluje program 3. zasedání ZMČ Brno-Černovice. (3) 

H: 21/0/0 

 

4. Dotazy, podněty a připomínky občanů 

 

Paní xxx, ulice E. Krásnohorské:  

Vznesla dotaz k prodloužení smluv Svaz zahrádkářů při ulici Řehořova.  Smlouva uzavřená 

na 5 let se ji zdá krátká. Slyšela, že se nové smlouvy budou uzavírat jen na 5 let. 

Dále chtěla vědět, jaký je záměr s oblastí těchto zahrádek do budoucna, dle ní zazněl i návrh 

biotopu. 

Také ji zajímá park na ulici Kneslova, který ji připadá zdevastovaný.  

Byla členkou sociální komise a v programu byl plán výstavby domu s odlehčovací službou – 

centrum sociálních služeb, zda se bude realizovat nebo proč nebude. 

 

Starostka reagovala. Smlouvy na 5 let nejsou zatím schváleny. Staré smlouvy končí k datu 

31.3.2023. Budou určitě prolongovány. Pět let byl jen osobní názor starostky. 

Informace o biotopu starostka nemá. Je to otázka územního plánu. 

Starostka se nedomnívá, že park při ulici Kneslova je zdevastovaný. Městská část  

Brno-Černovice se na něj bude zaměřovat.  

 

Projekt Family Friedly Community funguje, je umístěna cedule při vjezdu do městské části  

Brno-Černovice. Pozemek, kde byl naplánován dům s odlehčovací službou, neumožňuje tento 

typ výstavby.  

 

Mgr. Šárka Korkešová se přidala k diskuzi ohledně zahrádek při ulici Řehořova. Dále 

doplnila informace k záměru výstavby domu pro seniory nebo domu s pečovatelskou službou. 

 

Paní xxx, ulice Štolcova. 

Zeptala se na pozemky - nábřeží u trati a řeky. Dříve byly na tomto nábřeží zahrádky. Chtěla 

by vědět jaký bude záměr s těmito pozemky. 

A další dotaz vznesla na zastupitele - členy ANO, kdy vstoupili do hnutí ANO. 

 

Starostka uvedla, že nábřeží Svitavy – pravý břeh nepatří městské části a na levém břehu 

nemáme zájem přebírat pozemky do správy městské části Brno-Černovice.  

K dotazu na členy zastupitelstva za ANO starostka uvedla, že pokud budou členové hnutí 

ANO chtít odpovědět, mohou soukromě. 

 

Ing. Ladislav Kotík se dotázal na smlouvy – pronájem zahrádek Řehořova, zda bude vyvěšen 

záměr a zda se vše stihne do termínu, kdy končí smlouva, tedy do 31.03.2023.  

 

Lenka Sommernitzová uvedla, že probíhá jednání s Ing. Miroslavem Jursou ohledně směn 

pozemků. Do té doby nejde nové smlouvy řešit.  

Mgr. Jitka Silárszká se zapojila do diskuze ohledně uvedené směny pozemků.  

 

 

5. Kontrola úkolů (Mgr. Opálka) 

 

Na minulém zasedání nebyly uloženy žádné úkoly.  
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6. Zápis z 2. a 3. jednání Kontrolního výboru ZMČ Brno-Černovice (Antonín Pavlica) 
 

Usnesení 2023/Z/03/06a 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 

s ustanovením § 117 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 

pozdějších předpisů bere na vědomí zápis z 2. jednání Kontrolního výboru ze dne 

25.01.2023, který je přílohou č. 1  tohoto usnesení. (6a) 

H: 21/0/0 

 

Usnesení 2023/Z/03/06b 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna a 

s ustanovením § 117 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 

pozdějších předpisů bere na vědomí  zápis z 3. jednání Kontrolního výboru ze dne 

22.02.2023, který je přílohou č. 2   tohoto usnesení. (6b)  

H: 21/0/0 

 

7. Poskytnutí dotací z rozpočtu městské části Brno-Černovice v roce 2023 (RMČČ) 

 

Starostka uvedla, že žádosti o dotace nad 50 tisíc je nutné předložit ke schválení ZMČ.  

Starostka Bc. Petra Quittová oznámila podjatost. 

Místostarostka Ing. Mirka Wildmannová, Ph.D., MBA oznámila podjatost. 

Mgr. et Mgr. Veronika Doubková, Ph.D oznámila podjatost.  

Radmila Preslová oznámila podjatost. 

 

Bc. Silvie Sanža Zeinerová přečetla všechny žadatele o dotace a výši dotace. Vznesla dotaz 

ohledně toho, proč má někdo dotaci krácenou a proč nebyla celá částka, určená na dotace, 

rozdělena. 

Starostka uvedla, že nebyla celá částka rozdělena vzhledem k tomu, že  bude asi podána ještě 

individuální žádost o dotaci. Žadatel o dotaci reprezentuje městkou část Brno-Černovice. 

 

David Rampula reagoval na dotaz krácení dotace. Klub Střelka dostal krácenou dotaci, 

protože má jen 5 členů z městské části Brno-Černovice oproti jinému klubu, který má více 

členů z Černovic.  

 

Bc. Silvie Sanža Zeinerová požádala informace po starostce, ohledně Sokola, a to kolik má 

Sokol členů z Černovic. 

  

Starostka reagovala, že do Sokola přešla část členů ze zrušené kuželny z Husovic. Dále 

uvedla, že Sokol má velké náklady na energie, budova není zateplená a ceny energií výrazně 

vzrostly. Sokol má cca 200 členů a většina je z Černovic a existuje Rejstřík sportů s uvedením 

členů. 

 

Mgr. Jitka Silárszká se zeptala, zda se výhledově počítá s  opravou budovu Sokola.  

Starostka uvedla, že by byla ráda, kdyby byla vypsaná dotace. Z vlastních zdrojů se nedá 

zateplení vhledem k vysokým nákladům provést.  
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Usnesení 2023/Z/03/07a 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovicev souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 

schvaluje poskytnutí dotací z rozpočtu městské části Brno-Černovice v oblasti sportu na rok 

2023 v nižší než požadované výši s žadateli uvedenými v příloze č. 3 tohoto usnesení (příloha 

č. 1 tohoto materiálu – pořad. č. DS 01/2023 a DS 05/2023), a to za účelem a ve výši jak je 

uvedeno v této příloze. (7a) 

 

Usnesení 2023/Z/03/07b 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovicev souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 

schvaluje poskytnutí dotací z rozpočtu městské části Brno-Černovice v oblasti sportu na rok 

2023 v požadované výši s žadateli uvedenými v příloze č. 4 tohoto usnesení (příloha č. 1 

tohoto materiálu – pořad. č. DS 04/2023), a to za účelem a ve výši jak je uvedeno v této 

příloze. (7b) 

H: 19/0/2 

 

8. Prominutí úroku z prodlení dlužného nájemného k bytu č. 1 v domě Kneslova 125/10, 

Brno (RMČČ) 

 

Starostka uvedla, že byl vyvěšen záměr na pronájem s dluhem a úrokem, ale nikdo se 

nepřihlásil. Byl proto navržen záměr pronájmu bez úroků, jen s dluhem.  

 

Usnesení 2023/Z/03/08 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 84 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 

schvaluje vzdání se práva a prominutí úroku z prodlení dlužného nájemného k bytu č. 1 

v domě xxx, Brno ve výši Kč 1,941.520,99 Kč jehož nájemcem byl pan  

xxx, přičemž výše jistiny činí 605.458,-- Kč. (8) 

H: 21/0/0 

 

9. Zřizovací listiny příspěvkových organizací (RMČČ) 

 

Usnesení 2023/Z/03/09a 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů, schvaluje Zřizovací listinu Základní školy, Brno, Kneslova 28, p. o., která je 

přílohu č. 5  tohoto usnesení. (9a) 

 

Usnesení 2023/Z/03/09b 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů, schvaluje Zřizovací listinu Základní školy, Brno, Řehořova 3, p. o., která je přílohu 

č. 6 tohoto usnesení. (9b) 

 

Usnesení 2023/Z/03/09c 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů, schvaluje Zřizovací listinu Mateřské školy, Brno, Elišky Krásnohorské 15, p. o., 

která je přílohu č. 7 tohoto usnesení. (9c)  

 



6 

 

   

 

Usnesení 2023/Z/03/09d 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů, schvaluje Zřizovací listinu Mateřské školy, Brno, Kneslova 7, p. o., která je přílohu 

č. 8 tohoto usnesení. (9d) 

 

Usnesení 2023/Z/03/09e 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů, schvaluje Zřizovací listinu Mateřské školy Brno, Štolcova 21, p. o. která je přílohu 

č. 9 tohoto usnesení. (9e) 

H: 21/0/0 

 

10. Návrh na dispozici s majetkem města – prodej pozemků p.č. 2409/3, p.č. 2409/2,  p.č. 

2409/4, p.č. 2409/1, p.č. 2406, p.č. 2410 a p.č. 2411, vše v k.ú. Černovice (RMČČ) 

 

Usnesení 2023/Z/03/10 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 

doporučuje Zastupitelstvu města Brna nesouhlasit s prodejem pozemků p.č. 2409/3, p.č. 

2409/2, p.č. 2409/4, p.č. 2409/1, p.č. 2406, p.č. 2410 a p.č. 2411, vše v k.ú. Černovice, obec 

Brno, LV 10001, navrhovateli dispozice xxx, nar. xxx, trv. bytem xxx, 618 00 Brno. (10) 

H: 20/0/1 

 

11. Návrh na dispozici s majetkem města – směna spoluvlastnických podílů na 

pozemcích p.č. 100/5, p.č. 100/7, p.č. 100/9, p.č. 100/13, p.č. 101/4, p.č. 101/6, p.č. 102/8 – 

vše v k.ú. Brněnské Ivanovice a pozemku p.č. 667/1 v k.ú. Kohoutovice ve vlastnictví 

navrhovatele za pozemky p.č. 2406, p.č. 2409/2, p.č. 2409/3, p.č. 2410, p.č. 2411  

 a p.č. 2415/1 - vše v k.ú. Černovice ve vlastnictví statutárního města Brna (RMČČ) 

 

Ing. Ladislav Kotík informoval, že si myslí, že tato směna je pro město Brno nevýhodná. 

Nabízené pozemky mají problémy, nejsou to ucelené pozemky a jsou zatíženy věcným 

břemenem. Další problém vidí v územním plánu. Zanedbané zahrádky možná budou v novém 

územním plánu stavební pozemky. Připadá mu neetické, když radní Ing. Jursa pro manželku 

mění pozemky tam, kam je to pro něj výhodné. 

 

Starostka reagovala tím, že pozemky patří městu Brnu. Uvedla, že je přítomen právní 

zástupce xxx xxx a představila ho. Pan xxx je připraven odpovědět na dotazy zastupitelů. 

Starostka vyzvala zastupitele k hlasování pro to, zda může promluvit právní zástupce  

xxx – xxx. 

H: 20/0/0 

xxx uvedl, že xxx jedná samostatně, manželé xxx mají rozdělené  jmění manželů již řadu let. 

Uvedl, že město Brno si nechá pozemky ocenit, pokud by znalec naznal, že některé pozemky 

jsou dražší, bude doplacen rozdíl ze strany  

Ing. Jursové. Exekuce na pozemcích není exekuce Ing. Jursové. Neucelené pozemky jsou 

v Brněnských Ivanovicích, kde jsou chráněné oblasti, které se nemohou směnit a proto jsou 

pozemky rozdělené. Znalec bude hodnotit, jak cenu tak i možnost dalších budoucích 

skutečností. Věcné břemeno je na příjezdové cestě v městské části Kohoutovice. Právě 

z tohoto důvodu bude pro městskou část Brno-Kohoutovice tento prostor výhodný. 
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Bc. Silvie Sanža Zeinerová poděkovala za informace a je dle ní jasné, že právník xxx bude 

podporovat její prospěch. Navrhla počkat na změnu územního plánu. Pokud by v územním 

plánu byla změna na pozemky stavební, tak by pozemky měly velkou cenu. Proto i při 

doplacení rozdílu by po změně územního plánu došlo k prospěchu pro Ing. Jursovou.  

Navrhla bod v tento moment neřešit a počkat, až po změně územního plánu budou mít 

pozemky větší cenu a doplatek bude pro město Brno přiměřený. Při směně podílu se nedá 

přesně určit nebo vymezit určitou část, není tato směna proto transparentní.  

 

Starostka uvedla, že územní plán je nechválený několik desítek let.  

 

Ing. Ladislav Kotík uvedl, že Ing. Miroslav Jursa navrhl již dříve zvýšit na uvedených 

pozemcích index a zdá se mu to jako střed zájmů.  

 

Ing. Jursa se vyjádřil k indexu při ulici Vinohradské a uvedl, že v Komisi majetkové došlo ke 

shodě mezi členy, že okolní pozemky měli vyšší index a tehdy mu to připadalo jako plýtvání 

stavebním místem a také souhlasil s vyšším indexem.  

 

Ing. Ladislav Kotík vystoupil, že to byla i změna plochy ze zeleně na lehký průmysl a index. 

 

Ing. Jursa reagoval s prohlášením, že se jedná ze strany Ing. Kotíka o útok na jeho osobu, 

protože odešel z politické strany od Ing. Ladislava Kotíka. 

 

Bc. Silvie Sanža Zeinerová se přidala do diskuze a reagovala tím, že si mohla xxx požádat o 

jiné pozemky. Přesto žádá o pozemky, které zvýhodnil její manžel. 

 

Paní Františková vystoupila s tím, že ji pobavilo rozdělené jmění manželů xxx. 

 

Usnesení 2023/Z/03/11a 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 

souhlasí  se směnou spoluvlastnických podílů na pozemcích p.č.100/5, p.č. 100/7, p.č. 100/9, 

p.č. 100/13, p.č. 101/4, p.č. 101/6 a p.č. 102/8 v k.ú. Brněnské Ivanovice o celkové výměře 

1 153,25 m2 a pozemku p.č. 667/1 v k.ú. Kohoutovice o výměře 424 m2 – vše ve vlastnictví 

navrhovatelky xxx, nar. xxx, bytem xxx, 618 00  

Brno-Černovice, za pozemky p.č. 2406, p.č. 2409/2, p.č. 2409/3, p.č. 2410, p.č. 2411 a p.č. 

2415/1, vše v k.ú. Černovice o celkové výměře 1 134 m2, LV 10001, ve vlastnictví 

statutárního města Brna. (11a) 

 

Usnesení 2023/Z/03/11b 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 

doporučuje Zastupitelstvu města Brna schválit směnu spoluvlastnických podílů 

na pozemcích p.č.100/5, p.č. 100/7, p.č. 100/9, p.č. 100/13, p.č. 101/4, p.č. 101/6 a p.č. 102/8 

v k.ú. Brněnské Ivanovice o celkové výměře 1 153,25 m2 a pozemku p.č. 667/1 

v k.ú. Kohoutovice o výměře 424 m2 – vše ve vlastnictví navrhovatelky 

xxx, nar. xxx, bytem xxx, 618 00 Brno-Černovice, 

za pozemky p.č. 2406, p.č. 2409/2, p.č. 2409/3, p.č. 2410, p.č. 2411 a p.č. 2415/1, vše v k.ú. 

Černovice o celkové výměře 1 134 m2, LV 10001, ve vlastnictví statutárního města Brna. 

(11b) 

H: 11/7/2 
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12. Vyjádření k využití předkupního práva ke stavbě na pozemku p.č. 1791 v k.ú. 

Černovice (RMČČ)  

 

Usnesení 2023/Z/03/12 

Zastupitelstvo městské části Brno-Černovice v souladu se Statutem města Brna s ustanovením 

§ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 

doporučuje Zastupitelstvu města Brna  nesouhlasit s využitím předkupního práva ke stavbě 

garáže bez č.p./č. ev., LV č. 1574, na pozemku p.č. 1791 v k. ú. Černovice, obec Brno, 

zapsaném na LV č. 10001, z úrovně statutárního města Brna. (12) 

H: 21/0/0 

 
13. Dotazy, podněty a připomínky ZMČČ 
 

Ing. arch. Veronika Hladíková otevřela téma dopravního hřiště. Plánuje se na ploše, která 

spojuje staré a nové Černovice. Dle názoru paní zastupitelky se bude jednat o oplocené umělé 

prostředí. Uvedla příklad dobré praxe města Vídeň.  
 
Starostka reagovala: městská část nebude hradit ani výstavbu ani provoz. Vše bude hrazeno 
z prostředků města Brna a koalice tento záměr města Brna podporuje. 

 

Mgr. Šárka Korkešová uvedla, že by se měla opravit silnice na ulici Charbulova. Dále uvedla, 

že na ulici Přední je suť z oprav a opět jsou popelnice před domem a nedá se projet 

s kočárkem.  
 
Starostka informovala, že v roce 2027 se bude ulice Charbulova rekonstruovat. Radomír 
Křemeček reagoval na problematiku popelnic ve spodním sídlišti.  
 
MVDr. Marie Slavíčková se vrátila k tématu dopravního hřiště. Domnívá se, že dopravní 
hřiště  bude velká betonová plocha a upozornila, jak je to v souladu se zelenými plochami a 
zadržováním vody k krajině. 
 
Bc. Silvie Sanža Zeinerová znovu otevřela tématiku dopravního hřiště. Dle názoru paní 
zastupitelky by měla být zachována před Mosilanou zelená plocha. Upozornila na zvýšení 
dopravní zátěže.  
 
Tomáš Řezníček se vrátil k tématice Sokola, kde starostka uvedla, že má cca 200 členů, ale na 
uvedeném portále je uvedeno jen 117 členů.  
 
Starostka uvedla, že v Sokole fungovaly papírové průkazy a v současné době se přechází na 
systém elektronické členství, tudíž může nastat nesoulad v počtu členů.  
 
Bc. Silvie Sanža Zeinerová požádala starostku o informace ohledně finanční situace Sokola. 
 
Mgr. Šárka Korkešová se zeptala na připravované parkování na ulici Krausova 
Bc. Ján Jirků, vedoucí ODMŽP, reagoval – jsou již veškerá vyjádření, rekonstrukce by mohla 
být započata v tomto roce.  
 
Dále Mgr. Šárka Korkešová informovala o tom, že v lesoparku jsou selátka (minizoo u 
občerstvení U Trolla). 
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Ing. arch. Veronika Hladíková  se vrátila k cyklistické dopravě. Znovu uvedla dobrou praxi 
města Vídně.  
 
Ing. Ladislav Kotík upozornil, že záměr na dopravní hřiště - plocha před Mosilanou  nebyla 
s opozicí diskutována. 
Starostka reagovala.  
 

Ing. Petr Lukeš, Ph.D. vznesl dotaz na zakoupení nového zařízení IT, které dohledal ve 

zveřejněných smlouvách. Žádal o informaci, jaké PC bylo zakoupeno a pro koho.  
 
Starostka uvedla, že ona má na starosti radu a zastupitelstvo. Odpoví pan tajemník.  
Nicméně uvedla, že PC musí být kompatibilní s aplikacemi, které využívá MMB.  
Tajemník uvedl, že na tento dotaz bude zodpovězeno písemně.  
 
Ing. Petr Lukeš, Ph.D. dále uvedl, že existuje portál mapa kriminality, který by mohla 
využívat městská část, např. při plánování kamerového systému.  
Starostka reagovala a pozve Ing. Petra Lukeše, Ph.D. na Komisi dopravní a bezpečnostní. 
 

Mgr. Jitka Silárszká uvedla že se blíží akce Ukliďme Česko v sobotu 1.4.2023 a tato akce 

nebyla zveřejněna ve zpravodaji.  Paní zastupitelka vznesla dotaz, zda se plánuje i v městské 

části Brno-Černovice. 
Dále se informovala na sad Turgeněvova, zda se budou upravovat a stříhat stromy. 
 
Starostka uvedla, že akce Ukliďme Česko proběhne v termínu 1.4.2023. 
Sad Turgeněvova bude rozšířen a zatím se neví, zda bude otevřen veřejnosti. 

 

Ing. Mirka Wildmannová, Ph.D., MBA uvedla, že informace -  akce Ukliďme Česko přišla po 

uzávěrce zpravodaje a akce se zveřejní na fb a na webu. 
 
Bc. Silvie Sanža Zeinerová uvedla, že akce Ukliďme Česko měla zveřejněný termín už na 
podzim. 

Ing. Jolana Štumpová informovala, že akce Ukliďme Česko je na duben připravená a uvažuje 

se i o účasti v podzimním termínu.  
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14. Závěr 

 

Starostka poděkovala všem zastupitelům za účast a v 19,50 hodin ukončila 3. zasedání ZMČ 

Brno-Černovice. 

 

 

 

 

 

 

Bc. Petra Quittová       Ing. Mirka Wildmannová, Ph.D., MBA 

       starostka                  1. místostarostka 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

    

 

 Mgr. Jana Přikrylová             Radmila Preslová           Mgr. et Mgr. Veronika Doubková, Ph.D 


